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LIONS CLUBS INTERNATIONAL, MD 101-SVERIGE 
VERKSTÄLLANDE UTSKOTTET 

 
PROTOKOLL NR 2, 2004-2005 

 
 
 
 
Tid: 2004- 08- 18     
Plats: Telefonmöte.  
Deltagare: Håkan Johansson GRO, Finn L Bangsgaard IPGRO, Annette 

Eiserman-Wikström Controller och Lennart Löf vGRO. 
 Lennart Wester ordf i Framtidskommittén § 17-19 
 Sune Karlsson ordf IT-gruppen § 17 - 18 
 
 
§ 17 Mötets öppnande  
  

GRO Håkan Johansson hälsade välkomna till detta telefonmöte. 
 VGRO Lennart Löf valdes till sekreterare för mötet. 
 
§ 18 Rapport från IT-gruppen 
 
 Lägesrapport IT-gruppen 2004-08-17 hade inkommit. 

    Bilaga 22 
Sune Karlsson gjorde en kort resume av läget vad gäller 
medlemsregistret. Många oklarheter återstår, främst gäller det 
tillgången till det nya amerikanska registret. För att inte förlora tid är det 
viktigt att så snart som möjligt begära in offerter på utveckling och 
driftning av ett nytt medlemsregister. 
VU föreslår GR att ge IT-gruppen fullmakt att ta in offerterna från de 
firmor dom finner lämpliga. IT-gruppen skall ta in offerter från tre 
oberoende företag.  Om möjligt behövs det ett telefonmöte för GR i 
oktober för att fatta beslut om hur vi går vidare. 
Då utbildningsinsatser och informationsinsatser behövs för att få igång 
det ”nya” medlemsinsatser är IT-gruppen mycket instresserad av att få 
delta i någon typ av konferansserie. 
 
 

§ 19 Handlingsplan för Framtidskommittén. 
 

Lennart Wester ordförande i Framtidskommiten redogjorde för 
kommitténs handlingsplan. 

Bilaga 23 



VU 1  2004-2005 
Sidan 2 av 2 

 

Justeras:______/_____/______ 

 
 
 
 
För att ett principbeslut skall kunna fattas av GR 27-29 aug –04 fick 
Lennart Wester i uppdrag att specificera innehållet i de tre föreslagna 
EO/MO/RetO- seminarierna som förslagsvis genomförs i februari 2005. 
Denna specifikation skall vara VU tillhanda senast 24 augusti 2004 för 
omedelbar distribution till de deltagare som är anmälda till GR-mötet. 
 
VU föreslår GR att fatta ett principbeslut att genomföra tre seminarier 
för behandling av ”varumärkeskampanjen” informera om medlems-
registret, få igång IOGI (International Offisers Growth Initiative) mm. till 
alla ZO, MO/EO, IT-ansvariga och ev LEO-ansvariga.   
 
  

§ 20 Rapporter. 
 

A) Humankommittén 
Rapport hade inkommit från ordf. Björn Palmer, rapporten diskuterades.  
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VU´s uppfattning om 3:e stycket ”Pengapåsen”. Fonden bör få ett annat 
namn ex: LIONS HJÄLPVERKSAMHET. Att humankommittén får 
uppdraget att komma med förslag på namnet och inriktningen   (enl RM-
beslutet)  Att förslaget skall ut på remiss till berörda inom Lions för att 
sedan beslutas på GR-mötet i februari.  
VU beslutade att 5:e stycket utgår och återremiteras till katastrof-
beredskapen.   
 

§ 21 GRO Håkan Johansson tackade för ett givande möte. 
 

Gävle 24 augusti 2004 
 
 
----------------------------  
Lennart  Löf                                 
Sekr.                                                            
 
Justeras: 
 
 
---------------------------                              --------------------------------- 
Finn L Bangsgaard               Håkan Johansson 
 

 
----------------------------- 
Annette Eiserman-Wikström 





 
LIONS CLUBS INTERNATIONAL MD-101 
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Rapport från Convention i Detroit 


 
 
 
 
DG-Electutbildning genomfördes under perioden 2004 07 01- 2004 07 05 på ett förtjänstfullt 
sätt under ledning av PID Bruno Ahlqvist. 
 
GetTogetherpartyt genomfördes traditionsenligt den 3 juli med uppträdande av DG-elect från 
respektive nordiskt land. Dessa uppträdanden är alltid lika uppskattade. 
 
Det Nordiska Hospitalitypartyt genomfördes den 6 juli i Detroit Historical Museum – en 
tillställning, som alltid är mycket uppskattad – så även i år. 
 
Samma dag på förmiddagen genomfördes Paraden. Den Nordiska delegationen placerade sig 
på en hedrande andra plats efter Nigeria. 
 
Invigning av Convention ägde rum den 7 juli och följdes sedan av mötesförhandlingar den 8 
juli och val/röstning samt installation av DG den 9 juli. 
 
Bland de val som gjordes kan noteras att Jan Holtet valdes in som ID för en tvåårsperiod. 
Detta innebär att de Nordiska länderna nu har två ID - Errki Laine och Jan Hotet. 
 
Återresa till Stockholm från Detroit på kvällen den 9 juli. 
 
Utöver DG-Electdelegationen på 22 personer deltog även en delegation om 23 Lions från 
Sverige i Convention. 
 
Att deltaga i ett Convention är alltid lika berikande – dimensionen på Lions vidgas. Dessutom 
är det en del av den demokratiska processen. En önskan vore att så många Lions som möjligt 
fick tillfälle att deltaga vid ett Convention - något, som vi skall arbeta för. 
 
 
Stockholm 2004-08-03 
 
 
Håkan Johansson 
Guvernörsrådets ordförande 
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Rapport från möte – Internationella styrelsen  
Detroit 


 
Styrelsemöte hölls under perioden 30 juni – 4 juli utmärkelser 
 
Bland de frågor som diskuterades och där beslut togs, som är av intresse för oss kan nämnas: 
 
Ändring i stadgar: 
 


1. Minimikrav för att väljas till vice distriktsguvernör fastställdes. 
2. Nominering av kandidat till internationella uppdrag skall vara godkänt av eget MD. 


 
Ändringar i reglerna för hantering av besvärsskrivelse. 
 
Charterbreven för 225 klubbar återkallades 
 
Godkände reviderade regler för övergång till fullgott distrikt – en två-årsplan upprättas för att 
uppnå minimikrav för ett distrikt 35 klubbar och 1250 medlemmar. Rapportering kvartalsvis. 
 
Godkände reviderade regler för att sätta en klubb i status quo – minimum 10 medlemmar och 
samt godkännande av rekommendation av DG, VDG och Zonordförande. 
 
Godkände budget för PIP och PID för deltagande i utveckling av Lions och arbete med 
medlemsutveckling. 
 
Godkände förlängning av nuvarande Ansvarsförsäkring. 
 
Godkände två nya LCIF-utmärkelser: 


1. LCIF Friend of Humanity Award  - ges till individer – max 50 per år 
2. LCIF Helping Hands Award – ges till individer, som bidragit med att öka förståelsen 


för LCIF. 
 
Godkändes 49 bidrag från LCIF på totalt MUSD 1 951. Däribland vårt projekt Novozybkov, 
som beviljades MUSD 75. 
 
Godkände en respittid upp till den 31 juli (datum för poststämpel) för avgiftsbefrielse vid 
startande av nya klubbar. 
 
Godkände ökat bidrag till tidningen The Lion från USD 4,75 till USD 6,00 per medlem. 
 
Godkände en Lions Environment Photo Contest. 
 
Stockholm 2004-08-03 
 
 
 
Håkan Johansson 
Guvernörsrådsordförande 
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Investeringskalkyl för MD 101 kontorsväxel 


 År 1 År 2 År 3 År 4 


Telefonväxel i dag 


Contrex fast avgift/år 18 450 18 450 18 450 18 450
Tilläggsavg/6r 9 990 9 990 9 990 9 990
Företagsabg/år 1 740 1 740 1 740 1 740


Summa 30180 30180 30180 30180


Alternativkostn vid köp 
av ny växel 


Företagsabg/år 8 700 8 700 8 700 8 700
Ny investering 
Växel 23 500 


   


Telia engångsavg 7 025    


Summa 39 225 8 700 8 700 8 700


Utfall -9 045 21 480 21 480 21 480


Alternativ vid 36 mån hyra 


Företagsab/år 8 700 8 700 8 700 8 700
Hyra 15 504 15 504 15 504  


Utfall 5 976 5 976 5 976 21 480


Bakgrund: Vid inkommande samtal kan kontoret ej se vem som är upptagen med pågående 
telefonsamtal. Ändringar av telefoninställningar är mycket svåra att göra samt att vi är beroende av 
Contrex/Mini Voices personal. I flera fall lyssnar den uppringande personen ej på telefonanvisningar 
vilket innebär ett irritationsmoment. MD kontoret upplevs som ej servicevänlig. Driftskostnaderna är 
oförsvarbar höga. 
 
Förslag: Vid byte av växel kommer våra fasta telefonkostnader att minska. Vi kommer att 
se vilka anställda som har pågående samtal och vi kan mycket enkelt lämna olika meddelande via 
telefonsvarare. 
De förslagna åtgärderna torde höja MDs kontorets servicenivå. 


 


2004-08-06 /Jan Demuth  





